
PROTOKÓŁ NR 65 / 2007 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 13 grudnia  2007 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 

Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 8.30 zakończono o godz.11.30 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Tomasz Kranc                -  Wicestarosta Wągrowiecki 
2. Andrzej Bielecki             -  Członek Zarządu Powiatu 
3. Wiesław Ewertowski      -  Członek Zarządu Powiatu 
4. Andrzej Wieczorek         -  Członek Zarządu Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 
5. Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu  
6. Danuta Królczyk  - Skarbnik Powiatu  
7. Małgorzata Klessa  - Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska,  
       Rolnictwa i Leśnictwa, 
8. Krzysztof Poszwa  - Główny specjalista ds. bezpieczeństwa 
        publicznego i systemów zarządzania  
        kryzysowego.  
9. Radosław Kubisz  - Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju 
10. Karolina Krenz  - Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

     11. Mariola  Substyk  -  inspektor w Biurze Rady -/Wydział  
                                                                                              Organizacyjny /  
     12. Kinga Basiura  - protokolantka 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie  
     porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu z dnia 6 grudnia 2007 roku.  
3. Informacja Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4.Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania aktualizacji „Planu Gospodarki  
   Odpadami dla Województwa Wielkopolskiego na lata 2008-2011  
   z perspektywą na lata 2012-2019”. 
5.Zapoznanie z „Programem usuwania azbestu dla powiatu wągrowieckiego na  
    lata  2008- 2032”. 
6. Zaopiniowanie na sesję Rady Powiatu: 

6.1 projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego  
     zadania z zakresu administracji rządowej, 
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6.2  projektu uchwały w sprawie zmian WPI na lata 2004-2009, 
6.3 projektu uchwały w sprawie określenia wydatków niewygasających  
      z upływem roku budżetowego 2007, 
6.4 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmian  
       w budżecie  powiatu na 2007 r., 
6.5 projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace  
      konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku  
      wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu  
      Wągrowieckiego. 

7. Rozpatrzenie wniosku dyrektora I LO w Wągrowcu o wyrażenie zgody na  
    nauczanie indywidualne ucznia tej szkoły. 
8. Rozpatrzenie wniosków Komisji Stałych Rady Powiatu. 
9. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
10.Uwagi i wnioski.  
 
Ad 1 
 
Przyjęto porządek posiedzenia bez zgłaszania uwag. 

Ad 2 
 
Przyjęto protokół posiedzeń Zarządu Powiatu z dnia 6 grudnia 2007 roku. 
 
Ad 3 
 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- spotkaniu z delegacją z Niemiec, gdzie poruszane były tematy współpracy  
   z organizacjami pozarządowymi, 
- spotkaniu na temat rewitalizacji jezior w rynnie Strugi Połanieckiej, 
- uroczystości wręczenia nagród „Złotej Pieczęci”, która odbyła się restauracji   
  „Pietrak”,  
- podsumowaniu roku działalności zespołów sportowych, LZS, które odbyło się  
   w Hotelu „Polonez” w Poznaniu,  
- posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji, gdzie poruszono m.in.  
   sprawę dróg i aktualizacji projektów drogowych,  
- spotkaniu Rady Społecznej ZOZ w Wągrowcu, gdzie poruszono sprawę  
   remontów na poszczególnych oddziałach szpitala, 
- spotkaniu Rady Sołeckiej w Panigrodzu, gdzie omówiono program rozwoju  
   demokracji oraz rozwoju regionów wiejskich, 
- posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji. 
 
Ad 4 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zaopiniowania 
aktualizacji „Planu Gospodarki Odpadami dla Województwa Wielkopolskiego  
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na lata 2008-2011 z perspektywą na lata 2012-2019. Treść uchwały przedstawiła 
M. Klessa, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska.  
Uchwała stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5 
 
M. Gaszyńska, referent Wydziału Ochrony Środowiska przedstawiła „Program 
usuwania azbestu dla Powiatu Wągrowieckiego na lata 2008- 2032”, celem 
zapoznania się przez Zarząd. Temat szerzej będzie omawiany na jednym  
z późniejszych posiedzeń 
Program stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 6 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował na sesję Rady Powiatu: 
6.1  
projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania 
z zakresu administracji rządowej.  
Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Poszwa. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
6.2  
Projekt uchwały w sprawie zmian WPI na lata 2004-2009.  
Andrzej Bielecki- Członek Zarządu zgłosił wniosek o przekazanie 100.000 zł              
z drogi Damasławek na ul. Antoniewską gm. Skoki (na Antoniewo).  
Zarząd  przegłosował wniosek /4 za/. 
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju, 
R.Kubisz. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
6.3  
Projekt uchwały w sprawie określenia wydatków niewygasających z upływem 
roku budżetowego 2007. Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu, 
D.Królczyk. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
6.4 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2007 rok. Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu, 
D.Królczyk. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Do projektu należy ująć wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego. 
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6.5  
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace  
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku,    
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu 
Wągrowieckiego.Projekt uchwały przedstawiła kierownik Wydziału Oświaty, 
Kultury i Sportu, K.Krenz. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad 7 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora I LO w Wągrowcu            
o wyrażenie zgody na nauczanie indywidualne ucznia tej szkoły wyraził zgodę  
w wymiarze 13 h tygodniowo. Wniosek przedstawiła Karolina Krenz, kierownik 
Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.  
Wniosek stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8 
 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu. 
 
Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji zawnioskowała; 
- o zbadanie opłacalności utrzymania internatu w Gołańczy- informacja jakie 
dzieci( z jakich rodzin, rolniczych czy innych). 
I część wniosku została skierowana do dyrektora ZSP w Gołańczy  celem 
udzielenia stosownych wyjaśnień. Natomiast II część jest bezzasadna, ponieważ   
uniemożliwia to ustawa o ochronie danych osobowych . 
 
-  o opracowanie programu ratowania jezior dla całego powiatu.  
Wniosek został skierowany do Wydziału Ochrony Środowiska celem analizy            
i ewentualnej realizacji. 
 
-  o zmniejszenie budżetu wydatków Starostwa o 100.000 zł (z przeznaczeniem  
   na drogi). 
Po analizie Zarząd Powiatu  obniżył wydatki w Starostwie o kwotę 95.494,00 zł, 
ponadto zgodnie z powyżej  przedstawionym  wnioskiem, Zarząd zmniejszył 
wydatki wskazanej jednostce jeszcze o kwotę  28.000 zł. 
 
- o przeniesienia w ramach działu 710, zwiększyć środki na modernizację 
ewidencji gruntów na terenie powiatu (drogi) o kwotę 75.000 zł. 
Wniosek został skierowany do Wydziały Geodezji, Kartografii, Katastru                    
i Gospodarki Nieruchomościami celem rozeznania wniosku i zbadania 
możliwości. 
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- przesunięcie kwoty 200.000 zł, z drogi Damasławek na ul Antoniewską              
gm. Skoki. 
Wniosek został zrealizowany pozytywnie przeznaczając na ten cel kwotę                 
100.000 zł, co zostało ujęte w projekcie uchwały w sprawie zmian WPI. 
 
Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy zawnioskowała : 
- o ponowne przeanalizowanie projektu budżetu na 2008 rok w celu pozyskania   
w niezbędnym stopniu- środków na partycypowanie w kosztach remontu bloku 
operacyjnego na oddziale położniczo-ginekologicznym wągrowieckiego 
szpitala. 
W aktualnym projekcie Zarząd nie znalazł możliwości finansowania remontu. 
Ewentualna jego realizacja, może nastąpić w ramach nadwyżki budżetowej na 
2008 rok. 
 
Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 
wypracowała stanowisko; 
- jeśli po analizie podwyżki płac w jednostkach okaże się, że wskaźnik 
podwyżek w 2007 roku i w projekcie budżetu na 2008 jest w wysokości 
proponowanej przez zarząd 2,3%, komisja proponuje podwyższyć ten wskaźnik 
do 10%. 
 
- wniosek o zestawienie danych porównawczych w funduszu płac we 
wszystkich jednostkach powiatu. 
Powyższe stanowisko wraz z wnioskiem jest analizowane przez Wydział 
Finansów. 
Wnioski przedstawiła Mariola Substyk- inspektor w Biurze Rady- Wydział 
Organizacyjny.  
 
Ad 9  
 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na dzień 20 grudnia 2007r. na godz. 
9.00. 
 
Ad 10 
 
Zarząd Powiatu wytypował przedstawicieli Zarządu do reprezentowania go na 
poszczególnych imprezach i spotkaniach. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono. 

 
 
 
Protokołowała 

         ______________ 
          / K. Basiura /                          
 

                                               Wicestarosta      
                                                       
                                                              ____________________________ 
                                                                              /Tomasz Kranc  /  
 
 
 

                                          Andrzej Bielecki                        __________________ 

                                         Wiesław Ewertowski                 __________________ 

                                      Andrzej Wieczorek                 ________________ 
 
 

 

 


